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   PROTOKÓŁ Nr 1/2013 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 13 lutego 2013 roku. 

  

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski,                             
ul. Mickiewicza 46, w godz. 9.15 – 10.50. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie: 

• Komisji Rewizyjnej  

- OLSZEWSKI STANISŁAW – Przewodniczący  

- KAMIŃSKI LESZEK - członek Komisji    

- NIKOŁAJUK MIKOŁAJ – członek Komisji 

- PAC BARBARA – członek Komisji 

• Komisji Bud żetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- BOROWSKI ANDRZEJ – członek Komisji 

- ŁOZOWIK PAWEŁ – członek Komisji 

- PAWLUCZUK JAN – członek Komisji 

- TYNIEWICKI ANDRZEJ – członek Komisji 

• Komisji O światy i Spraw Społecznych 

- CHILKIEWICZ JERZY – Przewodniczący 

- CAR MIKOŁAJ – członek Komisji 

- KORSZAK MARIUSZ – członek Komisji 

- MATEUSZUK MIECZYSŁAW – członek Komisji 

- SIEMIENIUK SŁAWOMIR – członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. RAISA RAJECKA – Wójt Gminy 

2. ANATOL FILIPIUK – Zastępca Wójta Gminy 

3. NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy 

4. WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Rady Gminy 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Posiedzenie otworzył Wiceprzewodniczący Rady Gminy PAWEŁ ŁOZOWIK. Po 
przywitaniu wszystkich obecnych odczytał następujący uaktualniony porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie materiałów na XXV Sesję Rady Gminy zwołaną na dzień 
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15 lutego  2013 roku, tj.: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/3/10 z dnia 1 grudnia 2010 r. w 
sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i komisji stałych Rady Gminy. 

b) Sprawozdanie  z działalności Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim oraz informacja o 
stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w 2012 r. 

c) Sprawozdanie z działalnosci Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim za 2012 r. 
d) Sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie w Gminie Bielsk Podlaski za 2012 rok. 
e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Bielsk Podlaski na lata 2013 – 2022. 
f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 
g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/138/2012 z dnia 28 grudnia 

1012 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia stawki takiej opłaty. 

h) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski za 2012 rok.  

i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie użyczenia do bezpłatnego użytkowania pomieszczeń w 
budynku siedziby Urzędu Gminy Bielsk Podlaski przy ul. Mickiewicza 46 w Bielsku Podlaskim. 

j) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów uzupełniających 
sołtysa (Hołody). 

k) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedazy nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski.(temat dodatkowo wprowadzony do porządku sesji). 

l) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu załatwienia skargi Krzysztofa 
Żukowskiego. 

 
2. Sprawy bieżące. 
 

Do pkt 1a) 

 Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia do porządku sesji oraz rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/3/2010 z dnia 1 grudnia 2010 r. w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej i komisji stałych Rady Gminy, stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu.  

 Wójt Gminy RAISA RAJECKA przypomniała, że w dniu 3 lutego 2013 roku odbyły się 
wybory uzupełniające do Rady Gminy w okręgu wyborczym Nr 1. Anatolego Wyszkowskiego 
zastąpiła w Radzie Gminy Pani Elżbieta Maksimiuk., która w tych wyborach pokonała dwóch 
kontrkandydatów (podała liczbę głosów oddanych na każdego z nich). Wyjaśniła, że należy  
dokonać zmian w składzie Komisji Budżetu i Gospodarki Komunalnej wprowadzając w jej skład 
nową radną oraz wybrać Przewodniczącego tej komisji. Ponieważ w skład Komisji Budżetu 
wchodzą m.in. obaj Wiceprzewodniczący Rady Gminy, w związku z tym należy dokonać wyboru 
między radnym Andrzejem Tyniewickim i radnym Janem Pawluczukiem. Nowo wybrana radna nie 
ma jeszcze doświadczenia, aby kierować pracą Komisji. Radny Andrzej Tyniewicki zaproponował, 
aby Przewodniczącym Komisji Budżetu został radny Jan Pawluczuk, który wyraził zgodę na 
kandydowanie. Głosowanie odbędzie się podczas najbliższej Sesji Rady Gminy.  

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

Do pkt 1b)   

 Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim oraz 
informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w 2012 roku, stanowi Załącznik Nr 3 
do protokołu. Sprawozdanie omówi zaproszony na sesję Komendant Powiatowy Policji. Będzie 
możliwość zadawania pytań. Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK poinformował o debacie, 
jaka w dniu 12 lutego odbyła się z udziałem Policji w Bielsku Podlaskim. Poruszono na niej m.in. 
temat fotoradarów, pracy dzielnicowych, poruszania się po drogach ciągników i innych maszyn 
rolniczych oraz bezdomnych psów. Radny ANDRZEJ TYNIEWICKI zgłosił potrzebę poruszenia 
na sesji tematu dotyczącego nagminnego karania mandatami rolników poruszających się po 
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drogach sprzętem rolniczym. Radnym przekazana została informacja, że Gmina Bielsk Podlaski 
będzie miała swojego dzielnicowego. 

Radni nie zgłosili innych innych pytań i uwag. 

Do pkt c) 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim 
za 2013 rok, stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu.  

 Pytań i uwag nie zgłoszono. Sprawozdanie, które na sesji przedstawi BARBARA CAR – 
Kierownik GOPS, radni zaopiniowali pozytywnie. 

Do pkt 1d) 

Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Bielsk Podlaski za 2012 rok, stanowi Załącznik Nr 5 do 
protokołu.  

 Pytań i uwag nie zgłoszono. Sprawozdanie, które na sesji przedstawi BARBARA CAR – 
Kierownik GOPS, radni zaopiniowali pozytywnie. 

Do pkt 1e, 1f) 

Wniosek Wójta Gminy dotyczący zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Bielsk Podlaski na lata 2013 - 2022, stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu, natomiast wniosek Wójta 
o wprowadzenie zmiana w budżecie gminy na 2013 rok – Załącznik  Nr 7.   Oba wnioski omówiła 
Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA. Zwróciła uwagę na dostarczony przed 
posiedzeniem aktualny załącznik do projektu uchwały w sprawie zmiany w WPF. Poinformowała o 
wprowadzeniu do budżetu gminy zadania – “Przebudowa drogi gminnej Rajsk – Orzechowicze”. 
Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK przypomniał, że wynika to ze zmiany wielkości 
dofinansowania z tzw. “schetynówki” z 30% do 50%. Po drugim naborze wniosków gmina “spadła” 
z ósmego na dziewiąte miejsce na liście gmin oczekujących na dofinansowanie. Na prośbę 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy ANDRZEJA BOROWSKIEGO, omówił planowany przebieg 
remontowanego odcinka drogi (od Orzechowicz do Rajska).     

Innych pytań i uwag nie zgłoszono, a projekty obu uchwał zaopiniowano pozytywnie. 

Do pkt 1g) 

Wniosek dotyczący projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/138/2012 z dnia 28 
grudnia 2012 roku dotyczącej wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty, stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. Prowadzący 
posiedzenie PAWEŁ ŁOZOWIK wyjaśnił, że zmiana polega na wprowadzeniu zapisu o wejściu w 
życie uchwały po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Podlaskiego.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowali projekt uchwały. 

Do pkt 1h) 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik Nr 9 do 
protokołu. Sprawozdanie omówiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA. 

Pytań i uwag nie wniesiono, sprawozdanie zaoipiniowano pozytywnie. 

Do pkt 1i) 

Wniosek dotyczący projektu uchwały w sprawie użyczenia do bezpłatnego użytkowania 
pomieszczeń w budynku siedziby Urzędu Gminy Bielsk Podlaski przy ul. Mickiewicza 46 w 
Bielsku Podlaskim, stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu.  
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Projekt uchwały omówiła RAISA RAJECKA – Wójt Gminy. Wyjaśniła, że jest to formalne 
uregulowanie dostępu do pomieszczeń dla Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Pytań i uwag nie zgłoszono, a projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

Do pkt 1j) 

Wniosek dotyczący projektu uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów 
uzupełniających sołtysa (Sołectwo Hołody), stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że w związku ze śmiercią Pani IRENY 
KONONIUK – dotychczasowego Sołtysa Sołectwa Hołody, zachodzi potrzeba wyboru nowej 
osoby pełniącej tę funkcję. Wybory powinny być przeprowadzone do końca lutego 2013 roku, tj . 
przed upływem terminu wpłaty pierwszej raty podatku. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

Do pkt 1k) 

Wniosek o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski, położonej w obrębie gruntów wsi Rajki, 
stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. Wniosek przedstawiła RAISA RAJECKA – Wójt Gminy, 
podając wartość działki oszacowaną przez rzeczoznawcę. Radny SŁAWOMIR SIEMIENIUK 
odniósł się do załączonej mapki i zasugerował, aby do sprzedaży przeznaczyć również sąsiednią 
działkę Nr 197/2, ponieważ jej właściciel nie żyje, a sprzedaż tak wąskiej nieruchomości (ok. 6-7 
m) może być potem utrudniona. Pani Wójt poinformowała, że gmina nie może sprzedać, ponieważ 
nie posiada do tej działki tytułu prawnego, a na działce znajduje się budynek gospodarczy. 
Spadkobierstwo nie zostało ustalone, więc póki budynek stoi – działki nie można sprzedać.  
 
Do pkt 1l) 

Wniosek Wójta Gminy  o wprowadzenie do porządku obrad sesji oraz rozpatrzenie projektu 
uchwały w sprawie przedłużenia terminu załatwienia skargi Krzysztofa Żukowskiego, stanowi 
Załącznik Nr 13 do protokołu.  
Wójt Gminy RAISA RAJECKA odczytała treść skargi na działalność Wójta Gminy. Przypomniała, 
że przedmiot skargi był już przez Radę Gminy rozpatrywany. Skarżący pomimo trzykrotnych próśb 
nie przybył na żadne spotkanie w celu omówienia spornych zagadnień. Ponieważ skarga wpłynęła 
kilka dni przed ustalonym posiedzeniem komisji, należy określić późniejszy termin rozpatrzenia 
skargi, bowiem wymaga to czasu oraz takich warunków pogodowych, które pozwolą na oględziny 
w terenie. Stąd w projekcie uchwały wprowadzono zapis o rozpatrzeniu skargi do dnia 15 kwietnia 
2013 roku. Planowane jest spotkanie nie tylko ze skarżącym, ale również właścicielami sąsiednich 
gruntów. Stwierdziła, że dobrym rozwiązaniem byłoby przeoranie pola w poprzek, co umożliwi 
właściwy odpływ zalegającej wody. Dodała, że w zasadzie przy wszystkich drogach leżą zwały 
śniegu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

  Do pkt. 2) 

Informacja o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
Bielsku Podlaskim za 2012 rok stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu.  

Radni nie zglosili żadnych pytań i uwag, informacje zaopiniowali pozytywnie.  

 
  Do pkt. 3) 

W sprawach różnych omówiono następujące zagadnienia: 

a) Wójt Gminy RAISA RAJECKA zapoznała radnych z treścią e-maila z dnia 12 stycznia 2013 r.  
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dotyczącego projektu utworzenia portalu internetowego  gmin oraz przedstawienia w nim sylwetek 
radnych z województwa podlaskiego. Autor projektu zwraca się z prośbą o udostępnienie danych 
kantaktowych do radnych Rady Gminy Bielsk Podlaski. Pani Wójt poinformowała, że dane takie 
nie zostały przekazane bez zgody radnych. Radni wyrazili opinię, że wystarczy, jeśli 
korespondencja w tej sprawie będzi przekazywana do Urzędu Gminy, a potem do radnych. Poza 
tym wykaz radnych jest dostępny na stronie internetowej UG..  

b) Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK przekazał informację dotyczącą ustalania opłat 
adiacenckich zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami. Informacja stanowi Załącznik 
Nr 15 do protokołu.  

c) Wójt Gminy RAISA RAJECKA zapoznała radnych z ofertą Pana Gerarda Kucharskiego 
dotycząca opracowania herbu Gminy Bielsk Podlaski. Zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy 
wszczynać postępowanie w tej sprawie. Przewodniczący Rady Gminy WALENTY 
GAŁUSZEWSKI  przypomniał, że od dawna mówił o potrzebie ustalenia insygniów dla gminy, 
ponieważ Gmina Bielsk jest w naszym powiecie jedyną gminą nie posiadającą herbu. Jeśli uda się 
to postępowanie przeprowadzić, będzie to trwały ślad, jaki radni tej kadencji zostawią dla 
potomnych. Radny ANDRZEJ TYNIEWICKI sceptycznie odniósł się do tego tematu stwierdzając, 
że pieniądze lepiej przeznaczyć na budowę dróg lub zakup stołów i krzeseł do świetlic wiejskich. 
Natomiast radny MIECZYSŁAW MATEUSZUK zwrócił uwagę na konieczność uzupełnienia 
strony intnetowej Gminy o jej historię. RAISA RAJECKA dodała, że oprócz kosztów opracowania 
dokumentacji będą również koszty zakupu insygniów (pieczęci, sztandaru).  Z kolei radny 
MIKOŁAJ CAR opowiedział się za przeznaczeniem  na opracowanie herbu pieniędzy, które gmina 
uzyska za wiatraki. Wiceprzewodniczący rady PAWEŁ ŁOZOWIK zasugerował, aby przed 
podjęciem decyzji przeanalizować koszty zadania. WALENTY GAŁUSZEWSKI powiedział, że nie 
wiadomo kiedy gmina będzie miała dochody z wiatraków, może to się przedlużyć nawet o kolejną 
kadencję. Natomiast herb dobrze byłoby opracować jeszcze przed upływem bieżącej kadencji.  
RAISA RAJECKA wyjaśniła, że każdy proces wymaga konsultacji, więc temat dot. wiatraków 
może się przedłużyć. Projekt studium zostanie opracowany po rozpatrzeniu zgłoszonych podczas 
konsultacji uwag. Następnie dokument będzie przyjmowany przez Radę Gminy. Podkreśliła 
również, że największa gmina w powiecie powinna mieć swój herb. Szacunkowe koszty można 
policzyć, niemniej jednak za te pieniądze nie da się wybudować drogi. Zwróciła uwagę, że 
działalność Rady Gminy i Wójta nie polega tylko na budowie dróg. Gmina powinna być widoczna 
również w innych obszarach. Zlecenie opracowania herbu nie spowoduje wstrzymania innych 
zadań, w tym budowy dróg oraz wyposażania świetlic. Nawiązując do wypowiedzi radnego 
ANDRZEJA TYNIEWICKIEGO powiedziała, że zdaje sobie sprawę z tego, że radny ma żal o nie 
remontowanie drogi powiatowej w swoim okręgu w Pilipkach, zapewniła, że gmina dofinansuje tę 
inwestycję, jeśli powiat ujmie ją w swoich planach. ANDRZEJ TYNIEWICKI podkreślił, że powiat 
od 20 lat odmawia ze względu na brak funduszy.  Pani Wójt dodała, że z Zarządem Dróg 
systematycznie są prowadzone rozmowy na temat potrzeby remontu dróg powiatowych 
przebiegających przez Gminę, nie tylko w Pilipkach. Na spotkaniu noworocznym organizowanym 
przez Powiat przekazano informację o ilości dróg wybudowanych w powiecie wspólnie z 
samorządami, na ogólny koszt tych inwestycji w wys. 2.800.000 zł samorządy dofinansowały  
2.300.000 zł. 

Radny MIKOŁAJ CAR zgłosił, że w Knorydach droga jest zalewana o każdej porze roku przy 
intensywnych opadach. Cały czas ten problem jest zgłaszany do Zarządu Dróg i bez efektu. 
Systematycznie na stronie są zamieszczane informacje o ostatnich wydarzeniach. Pani Wójt 
podkreśliła, że strona internetowa Gminy jest przejrzysta i czytelna. Odnosząc się do wypowiedzi 
radnego MATEUSZUKA, Pani Wójt poinformowała, że na stronie internetowej Urzędu Gminy 
znajduje się krótka charakterystyka Gminy. Dodała, że sa opracowywane i wkrótce zostaną 
zamieszczone dodatkowo informacje dotyczące historii poszczególnych miejscowości. Wyjaśniła, 
że wbrew pozorom prowadzenie strony internetowej jest czasochłonne, a zatrudniony w urzędzie 
informatyk zajmuje się również  innymi merytorycznymi sprawami z zakresu Referatu Rolnictwa i 
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Gospodarki Przestrzennej.  

d) Wójt Gminy RAISA RAJECKA przedstawiła radnym tabelę porównującą cenę wody i ścieków 
w Gminie Bielsk Podlaski oraz kilku innych gmin Powiatu Bielskiego i sąsiednich (Załącznik 
Nr 16). Zwróciła uwagę, że od 2 lat nie było żadnych zmian w tym zakresie. Zaproponowała, aby 
przeanalizować podane stawki i wrócić do tematu na kolejnym posiedzeniu. Mówiąc o kosztach 
utrzymania wodociągu zaapelowała o zgłaszanie do Urzędu Gminy przypadków awarii wodociągu 
lub uszkodzenia hydrantów. Powiedziała o powstałej awarii wskutek uszkodzenia hydrantu przez 
jadący samochód (Kożyno). Na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy WALENTEGO 
GAŁUSZEWSKIEGO, poinformowała, że obowiązujące ceny nie pokrywają kosztów utrzymania 
wodociągu i kanalizacji. Przypomniała również o innych kosztach, jakimi są obciążone samorządy, 
m.in. oświetlenie uliczne na drogach krajowych.    

e) Na zakończenie dyskutowano o wykorzystaniu wyremontowanych świetlic na różnego rodzaju 
uroczystości, odpowiedzialności organizatorów imprez za porządek w świetlicy i ewentualne 
szkody. RAISA RAJECKA  stwierdziła, że wątpliwym jest, czy w 2013 roku będa środki unijne na 
remont hydroforni w Rajsku. Mówiła też o remoncie świetlicy w Haćkach. Zapewniła, że jak 
zostaną uruchomione środki unijne w przyszłym roku, wnioski o przyznanie środków będą 
składane.     Powiedziała o zakupie samochodu strażackiego (środki zostaną przesunięte na 
marcowej sesji). Na prośbę radnego LESZKA KAMIŃSKIEGO Pani Wójt przekazała informacje 
na temat środków, jakimi dysponuje Lokalna Grupa Działania. Omówiła dotychczasowe zasady 
dofinansowania oraz planowane remonty świetlic w Kotłach i Grabowcu (większe projekty) oraz 
Knorozach i Szastałach (mniejsze projekty). 

Więcej spraw nie zgłoszono, więc PAWEŁ ŁOZOWIK o godz. 10.50 zamknął posiedzenie.  

Protokół zakończono i podpisano.  

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

Przewodniczący posiedzenia: 

Paweł   Łozowik 

(Wiceprzewodniczący Rady Gminy) 

      

Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1. OLSZEWSKI Stanisław 

(Przewodniczący) 

....................................... 

2. KAMIŃSKI Leszek ....................................... 

3. NIKOŁAJUK Mikołaj ....................................... 

4. PAC Barbara .......................................... 

      

Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki  

Komunalnej i Przestrzennej 

1.  BOROWSKI Andrzej ...................................... 

2.  PAWLUCZUK Jan ....................................... 

3. TYNIEWICKI Andrzej ....................................... 
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Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Przewodniczący) 

.................................. 

2. CAR Mikołaj .................................. 

3. KORSZAK Mariusz ................................... 

4. MATEUSZUK Mieczysław ................................... 

 

5. SIEMIENIUK Sławomir ................................... 

 


